
Bodegraven, 1 oktober 2008 

Met de eerste Algemene Leden Vergadering op donderdag 25 september 2008 achter de rug, waarbij leden van 

beide oorspronkelijke verenigingen Bodelo en Vederlicht elkaar voor het eerst officieel ontmoetten, kun je zeggen 

dat BBS nu echt van start is.  

Voor degenen die er nog aan twijfelen, onderstaand de akte, met fusie afspraken en statuten van de nieuwe 

vereniging, welke op 13 juni 2008 bij de notaris is opgemaakt en aldaar door vertegenwoordigers van beide 

verenigingen ondertekend.  

 

Ondertekende akte Bodegraven Badminton Samen  

De volledige naam van de nieuwe vereniging is:  

“Bodegraven Badminton Samen”. Afgekort: BBS.  

De eerder door de besturen van Bodelo en Vederlicht voorgestelde afkorting BoBaSa is dus uiteindelijk niet 

overgenomen, aangezien deze naam toch bij velen wat moeilijk in het gehoor lag en de uitspraak ervan niet altijd 

hetzelfde klonk.  

Ik had er eigenlijk geen idee van toen we hier ruim een jaar geleden aan begonnen hoeveel werk er mee gemoeid 

zou zijn. Niks even een avondje koppen bij elkaar steken, nieuwe naam bedenken en klaar. Nee, het moet 

zorgvuldig gebeuren en een aantal wettelijke procedures moeten gevolgd worden. Dat blijkt natuurlijk ook de 

beste weg te zijn, want: Het goed begrijpen van elkaars wensen en clubcultuur en daarvan zoveel als mogelijk 

laten terug komen in de nieuwe vereniging zal de acceptatie maximaal maken. De leden moeten zich in de 

nieuwe vereniging thuis voelen, bijna alsof er geen verandering is en alleen maar meer mogelijkheden. Ook de 

leden geïnformeerd houden over de voortgang van de fusie is belangrijk gebleken, hetgeen mede heeft 

bijgedragen aan een unaniem akkoord voor de fusie.  



Het Vederlicht tijdperk, van 1973 tot 2008, en de naam “Vederlicht” is hiermee afgesloten, hetgeen me niet 

onberoerd laat. Als schoonzoon van de medeoprichter Hans Blaauw ben ik namelijk vanaf het eerste begin 

betrokken geweest. Eenzelfde emotie verwacht ik, is er bij oud Bodelo leden, waar er ook leden zijn van het 

eerste uur en dus 28 jaar hun club hebben gekoesterd. Tijdens afscheiding van de Bodelovereniging uit het 

toenmalig Vederlicht woonde ik zelf een aantal jaren in Afrika en heb dat dus niet echt meegemaakt. Des te meer 

ben ik betrokken geweest bij het weer samen gaan en ik ben ervan overtuigd dat het winst oplevert voor alle 

leden en een goeie stap is voor het badminton in Bodegraven.  

De fusie geeft namelijk ook echt invulling aan de eerdere statuten en doelstellingen van Vederlicht en van Bodelo, 

namelijk: Het bevorderen van de beoefening van de badmintonsport door zoveel mogelijk speelgelegenheid te 

bieden, in zowel recreatief als wedstrijd en competitie verband. Met nu de mogelijkheid om op zowel de 

dinsdagavond en de vrijdagavond te spelen wordt hier zeker aan voldaan. Tevens maakt het grotere ledenaantal, 

met name in de jeugdgroep, een betere opbouw per leeftijd categorie en een evenwichtiger indeling op 

spelniveau mogelijk.  

Tenslotte, goed om te weten dat de leden van beide verenigingen unaniem vóór de fusie hebben gestemd en er 

dus een groot draagvlak is om er met z’n allen ook daadwerkelijk een succes van te maken.  

Vanaf deze plaats wil ik jullie allemaal bedanken voor het vertrouwen gesteld in de besturen en de technische 

commissies. En hetzelfde geldt, kan ik nu na de ALV zeggen, voor het nieuwe bestuur en commissies van BBS. 

Zij werken hard aan de invulling van de doelstellingen, echter de leden maken de club.  

Ik wens jullie veel en gezond speelplezier bij BBS, jullie nieuwe vereniging!  

Ton Dorrepaal  

01 oktober 2008 


